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Yaklaşık 10 yıl önce dönemin Fatsa Kaymakamı Kaya Çıtak tarafından geliştirilen proje ile
ilçemizin Mağazabaşı semtini Kumru-Korgan yoluna bağlayan bir köprü yapılmış ve yapılan
köprü sayesinde bitkisel hayata girme noktasına gelen Mağazabaşı mevkiinde gözle görünür bir
canlanma olmuştu. Şimdi 2 bin 500 istihdamı bulunan ve yakın gelecekte ikinci Organize Sanayi
Bölgesi’nin yapılmasıyla 5 binden fazla çalışan insan kapasitesine yükselecek olan bölgeyi
Fatsa-Aybastı-Reşadiye yoluna bağlayacak bir köprü yapılamaz mı? Söz konusu yerden Fatsa
istikametine ya da Aybastı istikametine gidecek olan bir sürücü Ilıca kavşağından dönmek
suretiyle bu bölgeye gidebiliyor. Devlet imkanların iyi olduğu ve siyasi olarak güçlü olduğumuz
bir dönemde bağlantı köprüsünün yapılması düşünülemez mi? Hatırlanacağı üzere dönemin
Kaymakamı Kaya Çıtak Yunus Emre Köprüsünü yaptırırken sabah şafak vaktinde kendi elleriyle
beton sulaması yapıyordu. Şu da bir gerçek ki; Yunus Emre Köprüsünden geçiş yapan bir çok
kişi, ya da Mağazabaşı esnafı “Bu köprüyü yaptırandan Allah Razı olsun” demiştir. Lafı çok
uzatmaya gerek yok. OSB yolu ile Fatsa-Aybastı-Reşadiye yoluna bağlantı köprüsü gerekli mi?
Bizce gerekli. Gerisi Devletimizin yetkililerine kalmış.
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